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Protokoll från styrelsemöte i Klockhammars 
samfällighetsförening.  
 

Tid: tisdag den 7 januari 2025 klockan 18.30 

Plats: OK Alfernas stuga, Klockhammar  

 

Närvarande ledamöter: Anders Eriksson, Mikael Gustafsson, Jonny Jonsson, 
Björn Erlandsson, Birgitta Wall (suppleant).  

Frånvarande: Elisabeth Dahlström (adjungerad). 

 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anders Eriksson öppnade mötet. 

2. Val av mötesfunktionärer 

 Till mötets sekreterare valdes Björn Erlandsson   

 Att justera protokollet utsågs Birgitta Wall och Mikael Gustafsson. 

3. Fastställande av föredragningslistan 

Den utsända föredragningslistan fastställdes med tillägg av en fråga om pågående 
bäverjakt under övrigt.  

4. Ekonomi 

Kassör Mikael redogjorde för det ekonomiska läget.  

Arbetsgivaravgifter för det gångna året är insatta på skattekontot och inte 
medräknade i innestående medel. 

Föreningen har under året fått ca 8000 kr i ränteintäkt. 

Faktura för lagning av erosionsskada vid nedre dammen har kommit, kassören har 
bestridit det som översteg lämnad offert.  

Anslutningsavgifter till föreningens gemensamhetsanläggningar diskuterades. 
Styrelsen beslutade att tills vidare inte godkänna några nya anslutningar, 
kapaciteten ska prioriteras för befintliga anslutna tomter samt föreningens egna 
framtida eventuella avstyckningar.  

Styrelsen beslutade att hyror för förråd och vinterförvaring ska höjas inom ramen 
för respektive nyttjandeavtal i och med att dessa inte räknats upp under ett antal 
år.  
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5. Budgetarbete 

Kassören lade fram ett budgetförslag för kommande år och styrelsen beslutade att 
lägga fram detta förslag för stämman. Styrelsen beslutade också att även 
kommande år dela upp inbetalningen i två tillfällen med hälften den sista april och 
andra hälften den sista juli.  

Kassören skriver den ekonomiska berättelsen inför stämman och denna bifogas 
kallelsen, styrelsen beslutade att debiteringslängd läggs fram på stämman men att 
denna för att spara porto inte bifogas kallelsen. 

6. Händelser sedan senaste mötet 

Inga händelser har inträffat. 

7. Ny kommittéorganisation 

Styrelsen beslutade att för att få bättre kontroll över underhållet av byggnaderna 
ersätta hustomtarna med en Byggnadskommitté som får utvecklas under det 
kommande verksamhetsåret. Syftet är att öka möjligheterna till egna insatser för 
underhåll och reparationer.  

8. Inför årsstämman 

Inga motioner har inkommit för året. Styrelsen besvarar motionen från stämman 
2022 och lägger fram ett förslag för omröstning.  

Styrelsen sammanställer övriga handlingar och skickar ut kallelsen via VägFas. 

9. Nästa möte 

Styrelsen beslutade om mötesdatum, tider och platser för det kommande halvåret. 

10. Övriga frågor 

Styrelsen beslutade att ansöka om tillstånd för ytterligare en jägare att jaga bäver 
vid bäverdammen.  

11. Till hemsidan 

Ingen ny information finns för publicering.  

12. Mötet avslutas. 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

 


